

Announcement Title*	SAL Saudi Logistics Services Co. Announces the Appointment of a Board Member to Assume the Vacancy in its Board	اعلان شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن تعيين عضو في المقعد الشاغر بمجلس إدارتها	عنوان الإعلان *
Introduction	SAL Saudi Logistics Services announces the issuance of its Board of Directors' resolution by circulation on 16/07/1446 (corresponding to 16/01/2025), based on the recommendation of the Nomination and Remuneration Committee, to appoint Mr. Wajdy Mohammed Al-Ghabban as a Non-Independent/Non-Executive member of the Board of Directors to complete the current term of the Board, which ends on 28/03/2026	تعلن شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن صدور قرار مجلس إدارتها بالتمرير بتاريخ ١٤٤٦/٠٧/١٦ الموافق ٢٠٢٥/٠١/١٦ بناء على توصية لجنة الترشيحات والمكافآت، بتعيين الأستاذ/ وجدي بن محمد الغبان عضواً غير مستقل / غير تنفيذي في مجلس الإدارة لاستكمال الدورة الحالية لمجلس الإدارة التي تنتهي في ٢٠٢٦/٠٣/٢٨	مقدمة
Appointed Member Name *	Wajdy Mohammed Al-Ghabban	وجدي بن محمد الغبان	اسم العضو المعين
Membership Type*	Non-Independent/Non-Executive	عضواً غير مستقل / غير تنفيذي	صفة العضوية
Membership Start Date *	16/1/2025	1446/07/16	تاريخ بداية العضوية
Brief Resume of the Appointed Member	<p>Mr. Al-Ghabban holds a Master's degree in Business Administration from Robert Kennedy College in Switzerland, obtained in 2013, and has over 30 years of professional experience in various fields:</p> <ul style="list-style-type: none"> Airline Catering: Extensive experience in managing supply and catering operations in the aviation sector Production Operations and Major Project Execution: Expertise in implementing large-scale projects and achieving operational efficiency Real Estate Development: Contributed to planning and developing real estate projects to achieve strategic objectives <p>Mr. Wajdy is distinguished for developing effective strategies to achieve business goals and enhance organizational performance</p>	<p>الأستاذ وجدي حاصل على شهادة الماجستير في إدارة الأعمال من كلية "روبرت كينيدي" بسويسرا عام ٢٠١٣، ويتمتع بخبرة مهنية تزيد عن ٣٠ عامًا في مجالات متنوعة:</p> <ul style="list-style-type: none"> تموين الخطوط الجوية: خبرة طويلة في إدارة عمليات الإمداد والتموين لقطاع الطيران. عمليات الإنتاج وتنفيذ المشاريع الكبرى وتحقيق الكفاءة التشغيلية. التطوير العقاري: ساهم في تخطيط وتطوير المشاريع العقارية لتحقيق الأهداف الاستراتيجية. <p>تميز الأستاذ وجدي بتطوير استراتيجيات فعالة لتحقيق الأهداف وتعزيز الأداء المؤسسي.</p>	نبذة مختصرة عن السيرة الذاتية للعضو المعين *
The date of the approval by other official authorities *	N/A	لا ينطبق	تاريخ عدم ممانعة الجهات الرسمية الأخرى *
Date of Board Meeting in which Appointed New Member(s) were Appointed *	16/01/2025	1446/07/16	تاريخ انعقاد اجتماع مجلس الإدارة الذي عين فيه العضو الاعضاء
Board Approval	The approval was made by circulation and is not considered final. This appointment will be presented at the next General Assembly meeting for approval.	تمت الموافقة بالتمرير، ولا تعد هذه الموافقة نهائية وسيعرض هذا التعيين على أول اجتماع للجمعية العامة لإقراره.	موافقة المجلس